



## Respected Parents (Grade 4-Grade 12).

We would like to inform you that the schools will start with the initial activation of the dismissal application "Call Tech" from December 11, 2022, to December 15, 2022. The application will be fully activated starting **from December 18, 2022**, and therefore we ask you to download and activate the application using the phone number of the parents registered with the schools and to grant the appropriate authority to the related drivers to avoid delays in the student's dismissal, we have added the links through Toddle and the School's website.

You can download the application through the link below:

<https://bit.ly/3HYFMk4>

We appreciate your cooperation

السادة أولياء الأمور المحترمين (للمراحل الرابع ابتدائي حتى الثالث ثانوي).

تحية طيبة وبعد،

نود إشعاركم أنه سيتم التفعيل الاولي لتطبيق انصراف الطلبة "تقنية النداء" في المدارس ابتداء من تاريخ **11 ديسمبر 2022م حتى 15 ديسمبر 2022م**. وسوف يتم البدء الكامل في تفعيل التطبيق ابتداء من **18 ديسمبر 2022م**، وعليه نرجو من حضرتكم الحرص على تحميل التطبيق وتفعيله باستخدام رقم الهاتف ولي الامر المسجل لدى المدارس و منح الصلاحيات الملائمة للسائقين وذلك لتفادي أي تأخير في خروج الطلبة، حيث تم إضافة جميع الروابط من خلال برنامج Toddle و الموقع الإلكتروني للمدارس.

يمكنكم تحميل التطبيق من خلال الرابط أدناه:

<https://bit.ly/3HYFMk4>

مقدرين تعاونكم معنا